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                                                                                                           Kożuchów, 04.06.2019 r. 
 
Nasz znak: OR.0003.19.2019.MR 
 
                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

sprawa: interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 30 maja 2019 roku, zgłoszono następujące 

interpelacje: 

 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. Wnoszę o zabezpieczenie wejścia na teren obiektów należących do Wielobranżowej Spółdzielni 

Socjalnej Eden znajdującej się na terenie byłej jednostki wojskowej w Kożuchowie przy ulicy Anny 

Haller 1. W bliskim sąsiedztwie spółdzielni znajduje się obelisk wraz z tablicą pamiątkową. W ubiegłym 

roku dzięki staraniom członków i sympatyków 10 Koła ZŻWP im. 13 Pułku Zmechanizowanego 

w Kożuchowie dokonano uroczystego odsłonięcia tablicy pamiątkowej w związku z uroczystościami 

z okazji setnej rocznicy odzyskania niepodległości przez Polskę. 27 maja 2019 roku otoczenie obelisku 

zostało zdewastowane a zawiadomiona o zdarzeniu policja uznała to działanie za akt bezmyślnego 

wandalizmu. Zabezpieczenie miejsca, zgodnie z sugestiami Burmistrza, mogłoby polegać na 

uzupełnieniu brakujących elementów ze zdemontowanego ogrodzenia nowo wybudowanego parkingu 

przy ulicy Kościuszki. 

2. Wnoszę o zainstalowanie progów spowalniających na terenie byłej jednostki wojskowej, w okolicy 

placu zabaw dla dzieci. Sprawę traktuję jako pilną po interwencji mieszkańców osiedla. W ostatnim 

tygodniu doszło w tamtym miejscu do niebezpiecznego zdarzenia. Zaniepokojeni rodzice proszą 

o rozważenie takiej możliwości. 

Iskra Anna, Henryk Kardynał – radni Rady Miejskiej 

Cyt.: 

3. W nawiązaniu do przebudowy drogi wojewódzkiej nr 296 w Kożuchowie, ul. Żagańska – Podbrzezie 

Górne (sieć kanalizacji sanitarnej grawitacyjnej z przyłączami i tłocznej z przepompownią P1), proszę 

o udzielenie informacji, do kiedy Firma wykonująca w/w prace udzieliła gwarancji. Jednocześnie proszę 
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o wykonanie przeglądu studzienek kanalizacyjnych w tej drodze. Praktycznie na całym odcinku drogi 

znajdują się one w fatalnym stanie – są zapadnięte. Proszę o interwencję. 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

4. Proszę o skierowanie oficjalnych pism do Zarządu dróg Wojewódzkich oraz do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Nowej Soli odnośnie wykaszania poboczy przy drogach na terenie naszej gminy. 

Bowiem w wielu miejscach pobocza są nie skoszone lub dokonane koszenie jest wykonane w sposób 

niechlujny, niedokładny i wręcz nie spełnia żadnych standardów. Dodatkowo również w ostatnich dniach 

wpływają uwagi odnośnie wywiązywania się ze swoich obowiązków zarządcy cmentarza przez PUK 

USKOM sp. z o.o., który również nie dokonuje koszenia trawy na terenach przycmentarnych do czego 

jest zobowiązany. 

5. Jako członek Obwodowej Komisji Wyborczej nr 9 w Studzieńcu, jako Radny Miejski wnioskuję 

o zmianę miejsca znajdowania się Okręgowej Komisji Obwodowej nr 9. Wielu mieszkańców Studzieńca 

i Książa Śląskiego, którzy przyszli do lokalu wyborczego nr 9 w Studzieńcu zgłaszali do naszej komisji 

uwagi odnośnie bariery architektonicznej jaką dla wielu starszych osób jak i osób, które poruszały się 

o kulach czy lasce stanowiły schody w budynku do lokalu wyborczego znajdującego się na piętrze. 

Uwag kierowanych do mnie jak i do pozostałych członków komisji w tym zakresie było wiele, a wniosek 

był jeden, żeby komisja znowu znajdowała się na parterze budynku. Dlatego proszę by podczas 

jesiennych wyborów parlamentarnych komisja znajdowała się na parterze budynku. 

6. W dniu 28 maja otrzymałem „Raport o stanie gminy Kożuchów za rok 2018”, proszę o uzupełnienie 

raportu o podstawowe zagadnienia dotyczące: 

- zagadnień z zakresu rozwoju gospodarczego gminy – firmy, miejsca pracy, inwestycje 

- turystyka, rekreacja 

- edukacja i szkolnictwo 

- informacji o spółkach komunalnych z udziałem gminy, 

- informacje na temat gospodarki wodno-ściekowej i śmieciowej, 

- brakuje szczegółowego spisu wszystkich podjętych uchwał wraz z informacją o sposobie ich realizacji, 

- w zakresie finansów brak informacji o dotacjach podmiotowych i sposobie ich wykorzystania, 

- brak informacji z zagadnień ochrony zdrowia, 

- brak informacji o realizacji obowiązków zapewnienia transportu zbiorowego,  

- brak informacji o kontrolach, petycjach, wnioskach mieszkańców, 
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- brak informacji o zapewnieniu bezpieczeństwa mieszkańców, 

- brak informacji o działalności kulturalnej – ośrodki kultury, świetlice wiejskie 

- brak informacji o sprawach administracyjnych, 

- działań promocyjnych, poniesione wydatki. 

7. Po raz kolejny zwracam się z wnioskiem o dokonanie weryfikacji komunikacji zbiorowej 

funkcjonującej na terenie gminy. Po raz kolejny mieszkańcy Studzieńca zgłaszają problem iż np. ich 

dzieci spóźniają się na lekcje rozpoczynające się o godzinie 8:00 w szkole bowiem autobus przyjeżdża 

za późno. W zeszłym roku zapewniał mnie Pan Burmistrz, że na jesień dokona korekt w rozkładzie 

autobusów dowożących dzieci do szkół. Niestety nic takiego nie nastąpiło w związku z tym zgłaszam 

ww. problem ponownie.  

8. W związku z planowanym uruchomieniem kąpieliska na Gliniankach proszę o informacje ilu będzie 

ratowników wraz z podaniem podstawy prawnej obowiązującego prawa w zakresie zapewnienia opieki 

na kąpieliskach, bo dochodzą do mnie w tym zakresie niepokojące informacje. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

9. Ze względu na bardzo zły stan techniczny, proszę o naprawę dachu na budynku gospodarczym przy 

ul. Zielonogórskiej 2 (między kebabem, a zamkiem). 

 

Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

10. Ul. Polna – koło posesji Państwa Koteckich w kierunku działek, proszę o wyrównanie drogi oraz jej 

utwardzenie. 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Ireneusz Drzewiecki 


